
Vragen voor het rondvraagmoment 7 juli 2017   
 
 
Vraag  Nadere toelichting Fractie  Lid GS  
Wat zijn de ontwikkelingen binnen dementie vriendelijke gemeenten (DVG) en 
hebben nieuwe Brabantse gemeente zich de afgelopen maanden aangemeld? 

 CDA (Marcel 
Deryckere 

Henri Swinkels 

Welke criteria/overwegingen hanteert u om te bepalen of u binnen het proces 
Veerkrachtig Bestuur ingrijpt bij gemeenten? 

 CDA (Marcel 
Deryckere) 

Anne-Marie 
Spierings 

Welke criteria/overwegingen hanteert u bij een eventueel besluit tot het eenzijdig 
opstarten van een ahri procedure? 

 CDA (Marcel 
Deryckere) 

Anne-Marie 
Spierings 

Wat is de status van de gesprekken met de gemeente Zevenbergen om 
landbouwverkeer toe te staan op de provinciale weg? 
 
Komt de gedeputeerde met een voorstel of een brede notitie hoe er omgegaan 
moet worden met landbouwverkeer in de toekomst? 
 
Gaat de gedeputeerde in deze notitie/voorstel voor een regio specifieke invulling 
of een Brabant brede? 
 

Het onderwerp landbouwverkeer speelt in 
veel gemeenten, de verkeersveiligheid, 
bereikbaarheid, de kansen om centra 
verkeersluw te maken, etc. 
In BN/De Stem is een artikel verschenen 
over gesprekken tussen de gedeputeerde 
en de gemeente Zevenbergen over 
landbouwverkeer op de provinciale weg. 

CDA (Ankie de 
Hoon)  

Christophe van 
der Maat 

    

    

    

    

    
 
De vragen van het CDA aan gedeputeerde Spierings komen niet aan de orde in het rondvraagmoment maar komen aan bod tijdens het 
woordvoerdersoverleg Bestuur en Financiën. Ook daar wordt gesproken over het onderwerp Veerkrachtig bestuur. 


